



Jingyi Sun

Beijing

PRACTICE AREAS

- Intellectual property

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Sun joined the intellectual property industry in 2008 and worked at CCPIT Patent and Trademark Law Office for many years. She began focusing on trademark entity business in 2021 and joined Han Kun Law Offices in July 2024.

EDUCATION

Ms. Sun received a bachelor's degree in English Language and Literature from Beijing Language and Culture University in 2003, and a master's degree in International Trade from Beijing International Studies University in 2010.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



孙静怡

北京

业务领域

- 知识产权

工作经历

孙静怡律师于 2008 年加入知识产权行业，在中国国际贸易促进委员会专利商标事务所工作多年，2021 年开始专注于商标实体业务并于 2024 年 7 月加入北京市汉坤律师事务所。

教育背景

孙静怡律师于 2003 年取得北京语言大学英语语言文学学士学位，2010 年取得北京第二外国语学院国际贸易专业硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文